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Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

 Radny Rady Miejskiej – Dawid Bondarenko, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 
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 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Jadwiga Żychowska, 

 Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Marcin 

Drażba, 

 Inspektor w Wydziale Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Urszula Dąbrowska, 

 Projektant mpzp – Renata Drobny, 

 Nauczyciele Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Analiza i wnioski dotyczące funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Babkach 

Oleckich i Szkoły Podstawowej w Judzikach. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Wnioski Komisji do budżetu gminy na rok 2022. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wnioski Komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Do punktu 1 – Analiza i wnioski dotyczące funkcjonowania Szkoły 

Podstawowej w Babkach oleckich i Szkoły Podstawowej w Judzikach 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

przywitał gości. Poinformował, iż spotkanie poświęcone jest rozmowom i wypracowaniem 

wniosków, aby szkoła w Babkach Oleckich funkcjonowała mimo wydanej opinii przez 

sanepid. 
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Kierownik Wydziały EK – Anna Mitin 

poinformowała, iż planowane jest zorganizowanie dożywiania dzieci w świetlicy wiejskiej w 

Babkach Oleckich. Dyrektor szkoły złożył wniosek do PSSE w tej sprawie i liczy, że opinia 

będzie przychylna, więc jeden problem będzie rozwiązany. Dyrektor złożył również wniosek o 

wydłużenie do 2024 roku terminu realizacji decyzji sanepidu dotyczącej sal dydaktycznych 

klas I-III, sali komputerowej, świetlicy, szatni i biblioteki. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zapewnił, że nie ma żadnych planów dotyczących zamykania szkoły w Babkach Oleckich czy 

Judzikach. Dodał, iż prawdopodobnie już we wrześniu będzie gotowy projekt techniczny 

rozbudowy szkoły. Dlatego już dziś należy szukać rozwiązań jak te dwie szkoły mają 

funkcjonować w niedalekiej przyszłości i w jakiej formule, wykorzystując swoje bazy oraz 

potencjał obu rad pedagogicznych. Wspomniał, iż gmina dokłada znaczną część środków 

własnych do subwencji oświatowej rocznie, co skutkuje tym, iż jest mniej środków na 

inwestycję. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

odniósł się do odpowiedzi udzielonej przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego na wniosek 

dotyczący wsparcia samorządów w realizacji polityki oświatowej. Wojewoda podkreślił, że 

rząd sukcesywnie zwiększa nakłady na szkolnictwo, a zadania oświatowe są zadaniami 

własnymi gminy. Uważa, że przyznawana subwencja jest zbyt mała, gdyż nie wystarcza 

nawet na pokrycie wydatków związanych z wynagrodzeniem nauczycieli. 

Nauczyciel z SP w Babkach Oleckich 

zapytał, czy głównym zarzutem jest brak stołówki czy też innych pomieszczeń. 

Kierownik Wydziały EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż zaleceniem sanepidu jest zapewnienie pomieszczeń do realizacji zadań 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, dotyczy to sal w klasach I-III, sali 

komputerowej, świetlicy, szatni i biblioteki. Ponadto Zapewnienie pomieszczeń do 

bezpiecznego i higienicznego spożywania posiłków oraz zespołu urządzeń sportowych i 

rekreacyjnych. 

Nauczycielka z SP w Babkach Oleckich 
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powiedziała, że szkoła ma bardzo dobre wyniki w nauce a tego się nie mówi. Poprosiła, aby w 

gazecie pojawił się artykuł z informacją, iż szkoła nie zostaje zamknięta gdyż krążą 

nieprawdziwe informacje wśród społeczności lokalnej. 

Członek Komisji – Józef Krajewski 

zwrócił uwagę, iż gazeta to główne źródło komunikacji samorządu z mieszkańcami, w 

szczególności z osobami starszymi. Poddał pod rozwagę wznowienie informatora w formie 

papierowej dotyczącej wiadomości i wydarzeń z urzędu oraz prac rady. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że znaczna część uczniów w szkole w Babkach Oleckich jest z terenów miejskich, 

co świadczy o zaufaniu rodziców. 

Nauczyciel z SP w Babkach Oleckich 

powiedział, że 2 lekcje wychowania fizycznego w tygodniu odbywają się na hali Lega w 

Olecku. Wykorzystywane są również tereny zielone wokół szkoły, stara się w bardzo 

różnorodny sposób prowadzić zajęcia, aby dzieci chętnie brały w nich udział. Zwrócił uwagę, 

iż w szkołach miejskich również prowadzone są zajęcia wychowania fizycznego na 

korytarzach szkoły i nikt im tego „nie wytyka”. 

Komisja podjęła dyskusję nt. subwencji oświatowej. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że gmina złożyła 3 wnioski do programu Polski Ład na modernizację i rozwój sieci 

oświetlenia ulicznego w Gminie Olecko na kwotę ponad 12 mln zł, modernizację i budowę 

sieci kanalizacji deszczowej oraz utworzenia pogotowia technicznego na kwokę ponad 23 

mln zł oraz na budowę ul. Słonecznej na kwotę 1,8 mln zł. Mając projekt techniczny 

rozbudowy szkoły w Babkach Oleckich gmina będzie miała możliwość opracowania 

kosztorysu i złożenia wniosku w odpowiednim progu dofinansowania w Polskim Ładzie. 

Zwrócił się z prośbą, aby każdy, kto ma możliwość lobbował złożone wnioski u posłów, 

senatorów i decydentów w rządzie. 

Przewodniczący Komisji - Wojciech Rejterada 

podsumował, iż projekt techniczny rozbudowy szkoły będzie argumentem, aby sanepid 

podchodził przychylnie do podejmowanych decyzji. Jeśli tylko pojawią się środki do 
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pozyskania gmina złoży odpowiednie dokumenty, aby szkoła w Babkach Oleckich została 

zmodernizowana i dostosowana do wytycznych sanepidu. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej 

Rozpatrzenie skargi na działalność burmistrza. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił treść skargi, stanowisko burmistrza oraz przedstawił opinię Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej. 

Członek Komisji – Józef Krajewski 

zabrał głos jako członek Komisji Skarg (…). Potwierdził słowa sekretarza oraz przedstawił 

argumenty, z jakiego powodu komisja nie podjęła stanowiska. 

Inspektor w Wydziale GKO – Marcin Drażba 

omówił, jak wygląda sieć kanalizacyjna. Podczas tak ulewnych deszczy, jakie miały miejsce w 

ostatnim czasie obecny system kanalizacji nie jest często w stanie przerobić tak dużej ilości 

wody. Zaplanowane są prace wymiany rur na większy przekrój na zalewanym terenie, ale 

instalacja znajduje się w pasie drogowym drogi wojewódzkiej i wymagane są stosowne 

uzgodnienia i pozwolenia a na to potrzebny jest czas. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zamontowanie dodatkowych kratek odpływowych przy drodze wojewódzkiej 

spowoduje zmniejszenie zalewania wodami opadowymi terenu skarżącego. 

Inspektor w Wydziale GKO – Marcin Drażba 

odpowiedział, że tak. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za uznała skargę za bezzasadną. 
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a) projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” 

Kierownik Wydziału SZB– Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

dodał parę słów od siebie dotyczące osiągnięć Pana Andrzeja Kamińskiego. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

b) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowościach Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią 

kolejową 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Projektant mpzp – Renata Drobny 

omówiła szczegółowo przeznaczenie terenu objętego mpzp oraz rozstrzygnięcia o sposobie 

rozpatrzenia uwag złożonych do projektu. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, z czego wynika negatywna opinia geologa. 

Projektant mpzp – Renata Drobny 

odpowiedziała, że z przepisów prawa, które wskazują, iż należy chronić złoża. 

Poinformowała, że nie było chętnych osób do wydobycia złóż znajdujących się na tym 

terenie, gdyż jego wydobycie nie byłoby opłacalne. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, kto był inicjatorem powstania planu oraz ile przedsiębiorstw wzięło udział w dyskusji 

nad planem. 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

odpowiedziała, że gmina oraz osoby prywatne. 
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Projektant mpzp – Renata Drobny 

dodała, że wszyscy inwestorzy, którzy posiadają na tym terenie działki. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał czy parking buforowy (tzw. terminal) przeznaczony do parkowania i postoju 

maksymalnie do 10 samochodów ciężarowych będzie ogólnodostępny. 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

odpowiedziała, że w założeniu będzie to parking ogólnodostępny. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, na jakim etapie są rozmowy z KOWR-em nt. przyjęcia ich działek przez gminę. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że KOWR w chwili obecnej wołałby sprzedać działki i zarobić a niżeli przekazać 

je na rzecz gminy. Natomiast, jeżeli zostaną sprzedane działki pod inwestycje to do budżetu 

gminy będą wpływać pieniądze z podatków oraz powstaną nowe miejsca pracy. 

Komisja podjęła dyskusję. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poprosił o zamontowanie ekranów dźwiękochłonnych przy Osiedlu Lesk od strony drogi 

wojewódzkiej. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowościach Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

d) projekt uchwały w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku 

„Mazury Garbate” 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując jednocześnie, iż autopoprawka 

do projektu uchwały dotyczy ujęcia w rozdziale 2 § 7 pkt 3 dwóch świetlic: w Szczecinkach i 

w Jaśkach. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała czy uchwała będzie miała wpływ na redukcję zatrudnienia oraz czy miejsce 

funkcjonowania Centrum Informacji Turystycznej zostanie przeniesione. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że nie planuję się redukacji etatów, ewentualnie mogą być zmodyfikowane 

zakresy czynności. Miejsce pozostaje to samo. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie statutu Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate”. 

e) projekt uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując jednocześnie, iż autopoprawka 

do projektu uchwały polega na wprowadzeniu Rozdziału 5 – Postanowienia końcowe i 

przeniesieniu dwóch paragrafów dotyczących przepisów końcowych z rozdziału 4. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku. 

f) projekt uchwały w sprawie „Programu ochrony środowiska dla Gminy Olecko na 

lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 2028” 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Józef Krajewski 

poddał pod rozwagę możliwość kolportowania ulotek informacyjnych dotyczących 

prowadzonych programów z zakresu ochrony środowiska wśród mieszkańców gminy. 

Zapytał czy wiadomo, jaki byłby tego koszt. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że przy kampanii informacyjnej dotyczącej segregacji odpadów komunalnych 

5 tys. egzemplarzy ulotek w formacie A4 kosztowało 1200 zł netto. Zakładając 10 tys. 

adresów, na które należałoby rozesłać ulotki i mnożąc razy 4,50 zł koszt znaczka pocztowego 

otrzymamy pulę, jaka musiałaby zostać przeznaczona jednorazowo na taki cel. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy byłaby możliwość przygotowania prezentacji dotyczącej jakości powietrza na 

podstawie danych z czujników zamontowanych na terenie miasta. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że na sesję wrześniową zostanie przygotowana taka informacja. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, że do przekroczenia parametrów dochodzi najczęściej w okresie grzewczym. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zaproponował, aby zwiększyć środki w budżecie gminy na 2022 r. na wymianę pieców na 

piece ekologiczne. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie „Programu 

ochrony środowiska dla Gminy Olecko na lata 2021 - 2024 z perspektywą do roku 2028”. 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i garaży 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

h) projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Inspektor w Wydziale GKO – Marcin Drażba 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych. 

i) projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe  

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, 

na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

zadanie pod nazwą „Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, 

ul. Cicha, ul. Zielona” 

Inspektor w Wydziale GKO – Marcin Drażba 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał czy Starostwo Powiatowe w Olecku dołożyło środki na wymianę oświetlenia na ww. 

ulicach.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

odpowiedział, że mimo początkowych deklaracji gmina nie otrzymała wsparcia finansowego. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała czy ww. ulice zostaną przejęte przez gminę. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż uważa to za zasadne. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

oświadczył, iż do momentu, gdy nie zmieni się polityka powiatu względem finansowania 

drogownictwa oraz polityka związana z funkcjonowaniem szpitala nie będzie brać udziału w 

głosowaniu projektów uchwał dotyczących wsparcia finansowego powiatu. Dodał, że popiera 

remont ww. ulic, gdyż będą służyć całemu społeczeństwu. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 nieoddanym głosie, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod 
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nazwą „Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko ul. Środkowa, ul. Cicha, ul. 

Zielona”. 

k) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

l) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

Inspektor w Wydziale GKO – Marcin Drażba 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, iż cieszy go fakt, iż doszło do skomunikowania gmin ościennych. Zauważył 

również, iż jeżdżą mniejsze autobusy, co skutkuje mniejszym zanieczyszczeniem i hałasem. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

m) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
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omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując, iż autopoprawka do projektu 

uchwały dotyczy dodania § 8 - określającego wysokość limitu poręczeń udzielanych w roku 

budżetowym 2021 w wysokości 1.000.000,00 zł. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

n) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 202-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

o) projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do 

ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, dlaczego stawki będzie ustalać burmistrz a nie rada. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż stawki ustalać może Rada Miejska osobiście bądź upoważnić do tego 

burmistrza, tak jak w przypadku cmentarzy. Konsekwencją podjęcia tej uchwały będzie 

opracowanie zarządzenia, które będzie dokumentem regulującym stawki oraz regulaminu 

utworzonego przez Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku, który 

będzie regulować i ustalać zasady korzystania z sieci do odprowadzania wód opadowych lub 
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roztopowych. PWiK będzie wydawać warunki przyłączenia do sieci kanalizacji deszczowej. Do 

tej pory na terenie naszej gminy nie była pobierana opłata za korzystanie z kanalizacji 

deszczowej. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosie za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Olecka uprawnień do ustalania opłat za 

odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych. 

p) projekt uchwały w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej 

Rady Młodzieżowej 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja zgłosiła kandydaturę radnego Jakuba Dziubińskiego oraz jednogłośnie pozytywnie 

przegłosowała projekt uchwały. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji do budżetu gminy na rok 2022 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

poprosiła o zabezpieczenie środków w budżecie gminy na 2022 r. na biuletyn z 

najważniejszymi informacjami z urzędu i prac komisji, który byłby kolportowany przez urząd. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poddał pod głosowanie wniosek, aby zabezpieczyć środki w budżecie gminy na 2022 r. na 

modernizację Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek, jako wniosek komisji. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 
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zapytał czy jest już projekt techniczny przebudowy boiska przy Szkole Podstawowej Nr 4 z 

Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że został rozpisany przetarg na wykonawcę projektu.  

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 zaproponował, aby na tyłach budynku Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku 

„Mazury Garbate” stworzyć mural dotyczący np. Przystanku Olecko; 

 zaproponował, aby na ścianie z cegiełki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku 

stworzyć mural z napisem zespołu Pink Floyd - The Wall. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił uwagę, aby w najbliższym czasie przyjrzeć się regulaminowi sportowemu i 

wprowadzić zmiany. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zgłosił wniosek, aby zwiększyć środki w budżecie gminy na 2022 r. na wymianę pieców na 

piece ekologiczne. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poddał wniosek pod głosowanie. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek, jako wniosek komisji. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Wnioski Komisji 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 
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 na prośbę nauczycieli poprosił aby w uchwale dotyczącej dofinansowania do studiów 

podyplomowych dopisać nauczanie języka polskiego jako języka obcego i drugiego. 

Spowodowane jest to tym, iż na terenach Gminy Olecko osiedla się coraz więcej 

obcokrajowców; 

 poprosił o ułożenie brakującej kostki brukowej przy dawnym ośrodku 

wypoczynkowym gazowni w pobliżu Hali „Lega” w Olecku. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 
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